

Title (en)

Container made of transparent or non-transparent material for the display of writing implements and the like

Title (de)

Behälter aus lichtdurchlässigem oder undurchsichtigem Thermoplast zum Ausstellen von Schreibgeräten und der entsprechenden Zubehörteile

Title (fr)

Réceptif en matériau transparent ou non-transparent pour la présentation des instruments à écrire et similaires

Publication

**EP 0823227 A2 19980211 (DE)**

Application

**EP 97101269 A 19970128**

Priority

IT TO960174 U 19960807

Abstract (en)

The face side of the container has an adequately stiff transparent or opaque thermoplastic and pre-shaped housing (1) and the dark base or back part comprises two or more parts, which act as closure and on the peripheral sides (2,2a,5,5a) are completely, partially or mainly not welded, being sealed to one another by adhesive labels. The strip in the vicinity of the lateral edges (5a) of the housing has breakthroughs (8) running longitudinally and-or horizontally, in order to make possible easy tearing away using corresponding tabs. In the central or lower part or in the upper and in the lower part of the face-side housing a shelf-type corrugated surface is provided, between the folds (9) of which the writing implements are accommodated.

Abstract (de)

Behälter aus lichtdurchlässigem oder undurchsichtigem, oft buntem Thermoplast zum Ausstellen von Schreibgeräten und der entsprechenden, allgemeinen Zubehörteile, der aus einer oder mehreren zusammengeschweissten Folien besteht, um die Stirnseite in Form eines vorgeformten Gehäuses (1) und den Bodenteil (3) zu bilden, der aus einem, zwei oder mehreren Teilen (4, 4a) besteht, die als Verschluss dienen und an den Umfangsrändern (2, 2a, 5, 5a) vollständig, teilweise bzw. überhaupt nicht geschweisst oder mit in Längsrichtung und/oder waagrecht verlaufenden Durchbrechungen (8) zum Aufreißen versehen sind. Die Stirnseite (1) weist Wellenregale (9) zur Aufnahme der Schreibgeräte (10), mit Modulteilung in Längsrichtung verlaufende Ausnehmungen (11) zur Versteifung der Behälters und einen entsprechenden Griffteil und/oder Langschlitze (7) auf, um den Behälter zu tragen oder in einer höchst übersichtlichen Lage aufzuhängen. <IMAGE>

IPC 1-7

**A45C 11/34**; **B65D 85/28**

IPC 8 full level

**A45C 11/24** (2006.01); **A45C 11/34** (2006.01); **B65D 75/34** (2006.01); **B65D 75/36** (2006.01); **B65D 85/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45C 11/24** (2013.01); **A45C 11/34** (2013.01); **B65D 75/326** (2013.01); **B65D 75/327** (2013.01); **B65D 75/366** (2013.01); **B65D 75/367** (2013.01); **B65D 85/28** (2013.01); **B65D 2575/3227** (2013.01)

Cited by

US2013299367A1; US8839950B2; US7086527B2; WO2004000064A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE DK ES FI FR GB GR LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0823227 A2 19980211**; **EP 0823227 A3 19990414**; IT 239798 Y1 20010313; IT TO960174 U1 19980207; IT TO960174 V0 19960807

DOCDB simple family (application)

**EP 97101269 A 19970128**; IT TO960174 U 19960807